



Validity: 1 May 2022- 31 Dec 2022 Code: FTG9D6NZRHCDGJEFF170522JK

Zurich, Paris



Mt Titlis

1 Penang – Transit City (MOB)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to Zurich.

**Overnight on Board

2 Transit City – Zurich (Switzerland) – Lucerne (MOB/D)

Upon arrival ,city orientation to Fraumunster, Grossmunster, Town Hall, Old Town and Bahnhofstrasse.

Next tour transfer to Lucerne city orientation tour to see the Chapel Bridge, Old Town, Lion Monument and enjoy the shopping for famous Switz watches & chocolates.

**Overnight at Lucerne/Zurich

3 Zurich/Lucerne – Mount Titlis – Colmar (France) (BLD)

Today, proceed to holiday resort at Engelberg, take the cable car ride to Mt. Titlis (Mt Titlis closed on 05 –25 Nov, will be replaced by Mt Pilatus) which is above 10000ft sea level. Enjoy the panoramic view of the Swiss Alps. Next, tours continue to Colmar.

**Overnight at Colmar

4 Colmar – Strasbourg – Reims (BLD)

After breakfast, we will visit Collegiate Church of Saint Marti, Dominican Church and Ancienne Douaneb. After that transfer to Strasbourg. Upon arrival city orientation tour to Cathedrale Notre Dame, La Petite France and General Jean-Baptiste Kleber Statue. Next tour transfer to Reims.

**Overnight at Reims

5 Reims – Paris(France)(BLD)

Today will have a city orientation tour at Reims. Next, tour transfer to Paris – The capital of France.

**Overnight at Paris

6 Paris (BLD)

After breakfast , tour visit to Montparnasse – Second Tallest building in Paris. Next to visit Eiffel Tower (Photo Stop), drive along the Arch de Triomphe , Avenue des Champs-elysee and Place de la Concorde.

**Overnight at Paris

7 Paris (BLD)

Today will have a sightseeing boat-cruise on the Seine River. After that to the duty free perfume and cosmetic while shopping at huge shopping complex – Lafayette.

**Overnight at Paris

8 Paris – Transit City (B/MOB)

Today, free for your own leisure until time to transfer to airport for return flight home

**Overnight onboard

9 Transit City – Penang

Home Sweet Home with lots of sweet memories!



Lucerne



Colmar



Strasbourg



Paris

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each countries.

Tour Fare : _____
Departure Date : _____

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.



Validity: 1 May 2022 - 31 Dec 2022 Code: FTG9D6NZRHCDGJEFF170522JK

苏黎世, 巴黎



铁力士雪山

① 槟城 - 中转城市 (机上用餐)

全体团员齐集于槟城国际机场, 乘搭豪华客机飞赴苏黎世。

**夜宿于机上



琉森

② 苏黎世 (瑞士) - 琉森 (机上用餐/晚餐)

抵达后, 前往观光圣母大教堂, 格罗斯大教堂, 市政厅, 旧城区及班霍夫大街。接着前往琉森市市区游览: 包括狮子纪念碑、老城区、教堂桥及您可选购世界闻名之钟表&巧克力。

**夜宿于琉森/苏黎世



科尔马

③ 琉森/苏黎世 - 铁力士大雪山 - 科尔马 (早午晚餐)

早晨抵达苏黎世后, 驱车前往渡假胜地英高伯, 转乘 360 度旋转的登山缆车攀上万尺高的铁力士大雪山(铁力士大雪山将会在 11 月 05 号-11 月 25 号关闭, 改为皮拉图斯山)。这里山峦积雪, 高入云霄, 远看阿尔卑斯山脉, 奇峰环抱, 美不胜收。之后, 团队前往前往科尔马。

**夜宿于科尔马



斯特拉斯堡

④ 科尔马 - 斯特拉斯堡 - 兰斯 (早午晚餐)

早餐后, 前往游览圣马丁教堂, 多米尼加教堂及 Koifhus。接着团队前往斯特拉斯堡市区观光大教堂酒店, 小法兰西及克莱贝勒将军的雕像。之后团队将前往兰斯。

**夜宿于兰斯



巴黎

⑤ 兰斯 - 巴黎 (法国) (早午晚餐)

今天市区观光于兰斯。之后团队将前往发过的首都-巴黎。

**夜宿于巴黎

⑥ 巴黎 (早午晚餐)

早餐后, 前往登上蒙帕那斯 - 巴黎第二高的建筑物。接着前往参观举世闻名的艾菲尔铁塔 (外观), 香榭丽舍大道, 屹立于星型广场全世界最大的凯旋门及协和广场。

**夜宿于巴黎

⑦ 巴黎 (早午晚餐)

今天将观赏风景迷人的塞纳河。续后前往著名的老佛爷购物广场自由选购化妆品, 皮革及名牌衣服。

**夜宿于巴黎

⑧ 巴黎 - 中转城市 (早/机上用餐)

今天, 自由活动时间直到送往机场乘搭客机飞返家园。

**夜宿于机上

⑨ 中转城市 - 槟城

抵达美丽的家园

备注: 2022 至 2023 年里出发的团体旅行, 行程内容与团费, 将依据各国的 2019 冠状病毒以及当地入境的最新政策与措施而有所变动。

团费 : _____

出发日期: _____

備注: 上述行程僅供參考, 原則上本公司盡量保持行程不變, 然而正確行程依據當地接待社按當時的實際情況重新調整後為準。如在非人為或突發情況之下所引起的行程變動或而外的費用, 本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民廳拒絕入境或驅逐出境, 一切費用由團員負責。當地旅行社有權根據當地情況及航班情況調換行程次序, 但景點不變。 **每位旅客受促購買旅遊保險。